
 
 

Interesna skupina delojemalcev 
 
Številka:  0653-02/09-11/2                                                                                    Osnutek 
Ljubljana,  2. julij 2013 
 

Z A P I S N I K 
 
11. seje Interesne skupine delojemalcev, ki je bila v torek, 2. julija 2013, ob 7.30 uri, v sobi 
209/II, poslopje parlamenta Republike Slovenije, Ljubljana, Šubičeva 4. 
 
Sejo je sklical in vodil mag. Dušan Semolič,  vodja Interesne skupine delojemalcev. 
 
P r i s o t n i: 
- vodja interesne skupine mag. Dušan Semolič 
- Oskar Komac 
- Drago Ščernjavič 
- Branimir Štrukelj. 
 
D n e v n i    r e d: 
 
1. Potrditev zapisnika 10. seje interesne skupine 
2. Priprava na 9. sejo Državnega sveta 

 
 

K točki 1: 
Člani interesne skupine so potrdili zapisnik 10. seje. 
 
K točki 2: 

- Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o gozdovih (ZG-D), EPA 

1215-VI   

Interesna skupina se do mnenja komisije ni opredelila, ampak se bodo člani 

interesne skupine opredelili na seji Državnega sveta.  

 

S predlogom zakona se ureja vprašanje gozdnih poti, vloga Sklada kmetijskih 

zemljišč ter uvaja prevoznica za prevoz lesa.  

 

Drago Ščernjavič je predstavil mnenje Komisije za kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano, ki je predlog zakona podprla in predlagala dve dopolnitev, in sicer 

zmanjšanje glob za prevoz lesa brez prevoznice ter da bi kmetje lahko dokazali izvor 

lesa za prevoze s prikolico do 10m3 z odločbo o sečnji oz. brez prevoznice. Drago 

Ščernjavič o mnenju komisije ni glasoval, ker v njem ni bil povzet njegov predlog o 

potrebnih dodatnih finančnih virih za zaposlene na Zavodu za gozdove, ki bodo imeli 

z uveljavitvijo tega zakona bistveno večji obseg dela in stroškov (izdajanje 

prevoznic). Pojasnil je, da so na Odboru DZ za kmetijstvo, gozdarstvo, prehrano in 



okolje nekateri poslanci njegov predlog dobro sprejeli in se zavezali, da ga bodo 

upoštevali pri naslednji noveli zakona. Na tem področju je veliko sive ekonomije, po 

nekaterih ocenah je okoli 50 – 60 mio evrov izpada proračunskih sredstev. 

  

Oskar Komac je izrazil prepričanje, da se kmetje in občani bojijo, da bodo morali za 

sečnjo vsakega drevesa oziroma prevoz lesa za domačo rabo dobiti prevoznico. 

Zato je komisija tudi predlagala amandma, da za prevoz lesa do 10m3 ni potrebna 

prevoznica, ampak zadostuje odločba o sečnji. Glede na ocene, da se na črno 

poseka preko 1 milijona m3 lesa, je treba to področje urediti.  

 

Branimir Štrukelj se je strinjal, da gre za resen problem nezakonite sečnje lesa v 

slovenskih gozdovih, vendar meni, da si v resnici nihče ne želi urediti tega področja, 

saj ima v neurejeni situaciji vsak neko korist.  

 

- Tretje letno poročilo o izvajanju Zakona o razvojni podpori Pomurski regiji v 

obdobju 2010 – 2015 v letu 2012, EPA 1212-VI  

Interesna skupina je podprla mnenje pristojne komisije.  

 

Vodja interesne skupine je pojasnil, da iz poročila komisije izhaja, da daje zakon 

pozitivne učinke, ima pa komisija pomisleke v zvezi z rezultati na območju občin UE 

Ormož ter prehranske samooskrbe. .  

 

Drago Ščernjavič je povedal, da se v Pomurju izvaja veliko število projektov, ki pa 

nimajo velikega učinka. Opozoril je, da se najmanj sredstev namenja za kmetijstvo in 

turizem, čeprav gre za vodilni panogi na območju Pomurja, na drugi strani pa se iz 

naslova tega zakona namenjajo sredstva za raziskave materialov, kar prav gotovo ni 

pravi pristop.  

 

- Letno poročilo 2012 Komisije za preprečevanje korupcije, EPA 1222-VI 

Interesna skupina je podprla mnenje pristojne komisije.  

 

Vodja interesne skupine je povedal, da je Interesna skupina delodajalcev napovedala 

dopolnitev mnenja komisije, in sicer da bi želeli dobiti mednarodno primerjavo o 

ureditvi instrumentov, ki jih imajo v postopku obravnavane osebe - obtoženi 

funkcionarji, saj pri nas po veljavni zakonodaji zoper odločbo Komisije za 

preprečevanje korupcije ni mogoča pritožba.  

 

- Predlog resolucije o nacionalnem programu za jezikovno politiko 2014-2018 

(ReNPJP14-18) 

Interesna skupina je podprla mnenje pristojne komisije. 

 

Branimir Štrukelj je predstavil mnenje Komisije za kulturo, znanost, šolstvo in šport, 

ki je podprla predlog resolucije, obenem pa opozorila na vprašanje uporabe jezika na 

slovenskih univerzah v smislu poučevanja v tujem (angleškem)  jeziku. Slovenisti 

namreč zagovarjajo zaprtost in poučevanje v domačem jeziku, kar pa je lahko 

vprašljivo, saj od tujih profesorjev in tujih študentov, ki pridejo na naše univerze za 

nekaj mesecev, ne moremo zahtevati znanja slovenskega jezika. Prevelika zaprtost 

bi lahko imela negativen vpliv na kakovost izobraževanja. Vsebina resolucije verjetno 

ne bo imela pomembne vloge pri razvoja jezika.  

 



- Predlog Rebalansa proračuna Republike Slovenije za leto 2013  

Vodja interesne skupine je pojasnil, da bo rezultat socialnega dialoga o predlogu 

Zakona o interventnih ukrepih na področju trga dela in starševskega varstva ter o 

predlogu sprememb Zakona o urejanju trga dela, ki bo potekal 2. 7. 2013, vplival na  

razpravo članov interesne skupine na seji Državnega sveta. Medtem ko se za 

sanacijo bank namenja 1.2 milijardi evrov, se na področju socialnih pravic varčuje.  

 

Drago Ščernjavič je poudaril, da je z rebalansom Vlada ubrala napačno pot, saj 

dviguje DDV in s tem cene življenjskih potrebščin ter sanira banko brez iskanja 

odgovornih, namesto da bi za javnofinančno konsolidacijo varčevala na področjih, ki 

bi prinesla pozitivne finančne učinke na državni proračun: javna naročila, siva 

ekonomija in finančni tokovi v tujino.  

 

Interesna skupina je po razpravi sprejela naslednje  s t a l i š če:  

 

Interesna skupina delojemalcev ne podpira Predloga Rebalansa proračuna 

Republike Slovenije za leto 2013.  

 

- Poročilo o delu Inšpektorata Republike Slovenije za delo za leto 2012, EPA 

1200-VI  

Člani interesne skupine so podprli mnenje pristojne komisije.  

  

* * * 
 
Vodja interesne skupine je člane seznanil, da: 
 
- je sekretar Državnega sveta poplačal davčne dolgove,  
- bo interesna skupina negospodarskih interesov predlagala ločitev sejnin in potnih 

stroškov, 
- je Interesna skupina delodajalcev predlagala okrepitev aktivnosti PR službe v smislu 

pozitivne prepoznavnosti Državnega sveta v javnosti. Vodja interesne skupine je na 
kolegiju Državnega sveta predlagal, da se osredotoči na ključno točko dnevnega reda 
seje Državnega sveta in na novinarski konferenci predstavi medijem.  

 
 

* * * 
 
Seja Interesne skupine delojemalcev se je zaključila ob 8.15 uri. 
 
 
 
 
Zapisala:           Vodja interesne skupine 
Meta Štembal                                                               mag. Dušan Semolič                                        
                    


